
Zapytanie  Radnego/Radnej 

 

z dnia: ………17.03.2021 r. …....…………………………………………….. 

zgłoszone przez Radnego/Radną Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:                                    

…………Mariusza Staszka …....................………………………………….. 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

składam zapytanie w sprawie: 

Odpowiedzi na interpelację w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Brzeźnickiej i 

Wiatracznej. 

Treść zapytania (Zapytanie składa się w sprawach aktualnych problemów gminy,  

a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym; powinno 

zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jego przedmiotem  

oraz wynikające z niego pytania - art. 24 ust. 5 u.s.g.) 

1.Opis stanu faktycznego: 

W odpowiedzi uzyskałem informację, że Miasto musi wystąpić z wnioskiem o wydanie 

zezwolenia na realizację inwestycji drogowej (ZRID). Dopiero wtedy będzie możliwe w 

momencie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta na wypłatę 

odszkodowań za przejęcie terenu pod drogę. Pozyskanie dokumentacji w w/w 

zakresie powinno nastąpić na przełomie 2021 i 2022 roku. 

2.Treść zapytania: 

W imieniu mieszkańców proszę o ustosunkowanie się do ich zapytań, które 

otrzymałem drogą e-mail: 

”W zawiązku z tym, że jeżeli pozyskanie dokumentacji ma nastąpić na przełomie 

2021/2022 to jest to odległy czas, wykupienie terenu pod drogę to kolejne lata tym 

bardziej, że nie ma środków na wypłatę odszkodowań w budżecie miasta. Sprawa 

drogi/ulicy Brzeźnickiej, problem zalewania posesji, brak odwodnienia przy tej  ulicy 

trwa od kilkunastu lat. Nic do tej pory nie zostało poczynione. Z pisma, wynika że cały 

proces potrwa jeszcze kilka lat zanim nastąpi realizacja. Pomimo tego, że problem 

znany jest bardzo dobrze władzom i pracownikom Urzędu Miasta nie od dziś. Jak się 

to ma do realizacji programu rozwoju miasta i próby zachęcania mieszkańców do 

zamieszkiwania terenów miejskich poprzez budownictwo jednorodzinne. Gdzie proces 

melioracji i modernizacji dróg jest przeciągany w czasie i zniechęca mieszkańców. 

Tym bardziej, że tereny na tym osiedlu mają ogromny potencjał do zabudowy domów 

jednorodzinnych. A co za tym idzie, wnoszenia do budżetu miasta corocznych opłat z 

tytułu podatku gruntowego. Czy istnieje taka strategia i czy odbywały się  konsultacje z 

mieszkańcami tego osiedla? Prosimy o przedstawienie strategii rozwoju tego osiedla 

w stosunku do potrzeb i oczekiwań mieszkańców.”  

 

................................................ 

Podpis Radnego/Radnej 
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